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Erp, 19-12-2016 

 

Geachte college, 

Met gemengde gevoelens hebben we kennis genomen van uw Statenmededeling van 15-11-2016. 

Positief zijn we over het feit dat er ruimte wordt gegeven aan verduurzaming van de veehouderij in 

Brabant, onder andere door mestverwerking beter mogelijk te maken. We gaan er dan ook van uit 

dat uw college de “Not In My Back Yard”  problematiek van sommige mestverwerkingsinitiatieven 

(zoals MACE) aanpakt. 

We hebben zorgen over enkele andere voorstellen in deze mededeling. De staldering en het naar 

voren halen van de Verordening Stikstof (van 2028 naar 2020) leidt tot extra, forse investeringen die 

veehouders op korte termijn moeten doen. Veehouders die door willen en de basis vormen voor de 

agrarische sector van Brabant. Het gaat hier dan niet over het opruimen van “oude stalletjes” of het 

stimuleren van veehouders die de “afslag van de rotonde” niet kunnen vinden. Deze veehouders 

hebben een businessplan en dat is gebaseerd op de afspraken zoals ze gemaakt zijn. Dus 

bijvoorbeeld een verordening Stikstof 2028. De stallen die nu nog niet voldoen aan de regels van 

2028 hebben een functie in het logistieke proces van deze ondernemingen. Het weghalen van een 

belangrijke schakel in dit proces kan desastreuze gevolgen hebben. Veel veehouders zullen de 

investeringen op korte termijn niet kunnen doen om dit gat te repareren en gedwongen worden te 

stoppen. 

Dat is niet alleen desastreus voor de boeren maar ook voor de periferie rondom de boer. Dat zijn de 

bedrijven die aan de boer leveren of van de boer afnemen. Hun resultaat en dus de werkgelegenheid 

die ze bieden, is rechtstreeks afgeleid van de continuïteit van de boerenbedrijven. Als veel 

veehouders stoppen zullen ook veel bedrijven in de periferie moeten stoppen of afslanken. Met forse 

negatieve consequenties voor de Brabantse economie als gevolg. 

We hebben met enkele van de grotere periferie-bedrijven in Noord-Brabant de koppen bij elkaar 

gestoken en gemeend u te moeten wijzen op het belang van een gezonde veehouderij in Brabant. 

Met deze bedrijven vertegenwoordigen we honderden, zo niet duizenden gezinnen. Gezinnen 

waarvan mensen werkzaam bij onze bedrijven of bedrijven waar wij weer zaken meedoen. Middels 

deze brief willen we onze grote zorgen met u delen over enkele voorstellen die in de 

Statenmededeling staan. We gaan graag met u in gesprek om dit nader toe te lichten en mee te 

denken met mogelijke oplossingen. 

Met vriendelijke groeten, 

Huub Fransen namens 

 

Fransen Gerrits, Voergroep Zuid, Agrifirm, Van Rooi Meat, Pali Group, MS Schippers, Coppens 

Diervoeding 


